
Balbo: W pewien sposób wrócę do Romy

News - ASRoma.pl

Abel Balbo, który zdobył dla Romy 78 goli ligowych, udzielił wywiadu

dla Sky Sport, w którym mówił między innymi o ewentualnym powrocie do

Romy.

Chciałbyś wrócić do Romy?

- Pewnie, dla tego, kto był w Romie, powrót jest zawsze przyjemnością. W pewien

sposób wrócę. Rozmawiałem już z Gandinim, zawsze jest przyjemnie robić coś z

Romą.

Di Francesco?

- Uważam, że jest bardzo zdolnym trenerem, myślę, że jest gotowy do wielkiego

zespołu. Widzę go w Romie. Trzeba zobaczyć jakiego trenera poszukuje klub. Myślę,

że posiada wszystko, aby spisać się dobrze w tym miejscu. Przez wiele lat był tam

graczem.

Przyszłość Tottiego?

- Nie wiem, to będzie jego osobista decyzja. Być może będzie kontynuował grę, być

może nie. Ciężko jest oceniać z zewnątrz. Cokolwiek będzie robił, będzie to robił

dobrze. Jeśli będzie dyrektorem, będzie dobrze, być może w Romie. Może się spisać

tylko dobrze.

Anegdota o Tottim?

- Zaczynał grać u Mazzone, najpierw w miejsce Fonseci. W tamtym czasie mogło

grać tylko trzech obcokrajowców. Sukcesywnie Totti zajmował moje miejsce. Na

koniec był to zaszczyt, mimo że na początku nie przyjmowałem tego dobrze.

Jego kontrakt?

- Delikatna kwestia. Jeśli powiem o uczuciach, mogę powiedzieć, że lubię Tottiego i

wybrałbym jego. Z punktu widzenia kierownictwa mogę powiedzieć, że klub musi

myśleć o swoim dobrze. Pod względem logicznym są to różne punkty widzenia. 
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